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A01. Goedkeuring van het verslag van 7/12/2022 

Het goedgekeurde verslag  

A02. BDF - Beheersorganen 

a) Vernieuwing van de organen (AV en RvB) in 2022 - Follow-up van de voorbereidende 

vergadering van 4/1/2022 

De RvB merkt op  

• dat er te veel eisen worden gesteld aan de bestuursleden en te weinig 

betrokkenheid van de AV-leden 

• dat de "formele" taken van het secretariaat te belangrijk zijn in verhouding 

tot de massa te behandelen onderwerpen: voor veel dossiers zou een 

follow-up via e-mail voldoende zijn 

• dat, gezien de individuele verantwoordelijkheid van de leden van de RvB, 

de invoering van het begrip plaatsvervangers geen oplossing zou zijn 

• dat de Raad deskundigen kan uitnodigen zonder dat een aanpassing van 

de statuten vereist is 

• dat er een te groot onevenwicht bestaat tussen het aantal Vlaamse en het 

aantal Franstalige organisaties 

De RvB wenst  

• de RvB vergaderingen dynamischer en minder tijdrovend te maken 



• de leden van de AV regelmatiger te betrekken bij het beraad over 

Europese en internationale kwesties: een jaarlijkse AV en de 

vergaderingen van het ondersteunend comité van het VN-mensen met een 

handicap verdrag zijn waarschijnlijk niet genoeg 

De RvB beslist  

• om de twee maanden vergaderingen van de raad van bestuur te 

organiseren: 

o er zullen discussiepunten en informatieve punten zijn waarop wij 

niet zullen ingaan: de besluiten zullen tussen de RvB zijn genomen, 

per e-mail op voorstel van het secretariaat 

o zo nodig kan een spoedvergadering van de RvB worden belegd 

o de raad kan besluiten thematische werkgroepen in te stellen, 

waaraan alle leden die dat wensen, kunnen deelnemen 

o in de tweede helft van het jaar zal een "werk"-GA worden 

georganiseerd, over een specifiek thema 

o De leden zal tijdens de gewone AV van het eerste semester worden 

gevraagd welke onderwerpen zij in werkgroepen of tijdens de werk-

GA van het tweede semester behandeld wensen te zien 

• de mogelijkheid te handhaven om op bepaalde tijdstippen of afhankelijk 

van de situatie van de leden van de RvB gebruik te maken van 

videoconferenties 

b) Gewone Algemene Vergadering 2022: 

1. Datum : 

• De RvB nam er nota van dat de voor de AV gekozen datum 

10/03/2021 is. Helaas zal de Raad van Bestuur van het EDF op 10 en 

11 maart in Parijs worden gehouden. PG en GM zullen aanwezig 

moeten zijn, vooral omdat het zal gaan om de voorbereiding van de 

vernieuwing van de raad. 

• de RvB beslist om de datum van de gewone en buitengewone AV te 

wijzigen in donderdag 17/03/2022 

2. Activiteitenverslag 2021 

• De RvB nam nota van de vorderingen die zijn gemaakt bij de 

opstelling van het activiteitenverslag. Het zal worden gevalideerd door 

een uitwisseling van e-mails  

3. 2022 Actieplan 

• De RvB nam nota van de vorderingen die zijn gemaakt bij de 

opstelling van het activiteitenverslag. Het zal worden gevalideerd door 

een uitwisseling van e-mails 

4. Boekhouding - Afsluiting 2021 

• neemt nota van de voortgang van de voorbereiding van de afsluiting 

met de trustee. Het proces heeft in voorgaande jaren goed gewerkt.  

5. Commissaris 

• De RvB is overeengekomen deze taak toe te vertrouwen aan de heer 

Raymond Philippart (philippartraymond@gmail.com), zoals in 2020 en 

2021 

c) Buitengewone AV : 

1. Praktische zaken 

• De RvB heeft besloten dat de buitengewone AV op dezelfde dag zal 

worden georganiseerd als de gewone AV. Er staan 2 punten op de 

agenda:  



i. de verkiezing van de RvB voor de periode 1/7/2022 - 

30/06/2026  

ii. de wijziging van de statuten 

2. Oproep tot kandidaatstelling RvB 

• De RvB verzocht het secretariaat de oproep tot het indienen van 

sollicitaties binnen de in de statuten gestelde termijn te versturen.  

• Aanvragers moeten het volgende voorleggen  

o hun toepassing 

o hun CV  

o een uittreksel uit het strafregister  

• De bestuursleden zullen individuele contacten leggen met bepaalde 

personen om hen te vragen of zij lid willen worden van het bestuur 

van de BDF 

3. Controle van de ontvankelijkheid van de aanvragen 

• Het secretariaat controleert de ontvankelijkheid van de aanvragen en 

legt deze per e-mail ter goedkeuring voor aan de RvB 

d) Thema: "Deelname 

De RvB nam er nota van dat het oorspronkelijk geplande thema niet ideaal zou 

zijn, gezien de lopende werkzaamheden over hetzelfde thema op het niveau van 

de Nationale Hoge Raad Personen met een Handicap. 

De RvB heeft besloten het thema te wijzigen. Zij koos het volgende thema: de 

uitdagingen van de digitalisering voor mensen met een handicap... (digitale 

kloof). De volgende aspecten zouden aan bod kunnen komen 

• welke invloed op sociaal werk 

• wat zijn de gevolgen voor de begunstigden 

De RvB verzocht het secretariaat contact op te nemen met potentiële sprekers. 

De volgende personen werden genoemd: 

• een Europees parlementslid die dit thema volgt: Pascal Arimont of Benoît 

Lutgen (??? ). Hoe de EU eruit ziet 

• een regeringsvertegenwoordiger: Mathieu Michel 

• een vertegenwoordiger van het EDF (mevrouw Degener?) 

• een maatschappelijk werker (bv. FOD sociale diensten, ziekenfondsen, 

anderen...) interview Karine Rochtus, aan Nederlandse kant 

• een advocaat in verband met de implicaties voor de wetgeving mevrouw 

Hachez (Saint Louis) vragen of zij kan helpen een bevoegd persoon aan te 

wijzen 

Voor de AV als geheel beveelt de RvB aan de SDG-video's te vertonen naar 

gelang van de besproken onderwerpen 

A03. EDF - Vernieuwing van de organen voor 2022: 

welke BDF-kandidaat voor het EDF-bestuur? 

De RvB nam nota van het volgende:  

• GM zal geen kandidaat zijn (National Council).  

• het is een verkiezing. De BDF kandidaat zou niet kunnen slagen. Het zou 

zonde zijn 8000 euro te betalen alleen maar om vertegenwoordigd te zijn 

op een AV die het activiteitenverslag en het actieplan valideert. 

• dat de Board de plaats is waar je dingen leert en waar je een verschil kan 

maken 

• dat besluiten worden voorbereid in het bureau , maar dat de BDF niet in 

staat is een kandidaat voor te dragen 



• PG zal waarschijnlijk opnieuw een aanvraag indienen voor de AEH (pijler 

NGO) 

A04. EDF - Parkeerkaart - POLIS Technische vergadering 

over het mobiliteitspakket - 2021-12-09 

De RvB merkt op  

o Marie Denninghaus' deelname aan deze door de Europese Commissie 

georganiseerde bijeenkomst. Zij was al eerder ingelicht over de situatie 

van "scanauto's" en "lage-emissiezones". Deze belangrijke kwesties 

werden niet diepgaand besproken, maar liggen nu op tafel. 

o Het feit dat het secretariaat van de BDF Marie Denninghaus heeft verzocht 

de balans op te maken van de situatie in de andere lidstaten met 

betrekking tot deze kwesties 

A05. EDF - Webinar - Wet digitale dienstverlening - 

Toegankelijkheidsrichtlijn voor digitale diensten en 

platforms 9/12/2022 (PG) 

Bij gebreke van een huisarts wordt dit punt niet behandeld.  

A06. EG & EP - Richtlijn betreffende passende 

minimumlonen in de EU 

De RvB nam er nota van dat er op dit gebied regelgevende werkzaamheden 

gaande zijn.  

Deze richtlijn zou een instrument kunnen zijn voor GT-werkgelegenheid van de 

NHRPH.  

Zij verzoekt het secretariaat  

o met het EDF de implicaties voor personen met een handicap bespreken 

(Haydn Hammersley)  

o om te weten te komen welk Belgisch parlementslid betrokken is bij het 

overeenkomstige comité (Marc Tarabella ???) 

A07. FRDO-CFDD - Uitnodiging - CIDD - PAN - 

Entreprise&Droits-Humain-Séance-Info-2022-01-18 

De RvB heeft er nota van genomen dat Emilie Deschepper en geen enkel lid van 

de Raad aanwezig kunnen zijn. Als iemand van het secretariaat zou kunnen 

deelnemen, zou dat een pluspunt zijn, maar het was geen prioriteit. 

A08. FRDO-CFDD - studie "Elektrificatie van de 

mobiliteit" - webinar 17/01/2022: voorstelling van het 

eerste ontwerp 

De RvB heeft er nota van genomen dat Emilie Deschepper en geen enkel lid van 

de Raad aanwezig kunnen zijn. OME is ingeschreven voor het secretariaat. Hij zal 

het opvolgen 



C01. Diversen 

a) VFG heeft zijn naam veranderd in DITO.  

b) SDG's: de federatie van Franstalige lokale televisiestations vraagt om een 

document in te vullen voor de overdracht van rechten, die in beweging is. 

Sommigen kunnen de video's gebruiken als er gaten in hun 

programmering zitten. 

c) België zal in de eerste helft 2024 van het jaar het voorzitterschap van de 

Europese Unie waarnemen. De RvB vraagt het secretariaat  

a. om Joachim Lommelen te interviewen 

b. om mevrouw Lalieux te ondervragen 

c. om deze kwestie in de AV aan de orde te stellen. Dit zou het thema 

kunnen zijn van het tweede halfjaar van de AV-werkgroep of de 

oprichting van een gewone werkgroep. Te onderzoeken. 


